
Protokół nr 43/2013

posiedzenia Komisji Komunalnej

Rady Miasta Luboń

z dnia 20 maja 2013 roku.

Obecność zgodnie z listą obecności [ zał. nr. 1 ]

Porządek posiedzenia:

1. Prace komisji nad Protokołem uzgodnień z Panem Śledzikowskim.
2. Wniosek mieszkańców ul. Traugutta.
3. Wniosek Państwa Ciesielskich
4. Przyjecie protokołu nr 37

Ad. 1

Burmistrz Walny przedstawił komisji projekt protokołu uzgodnień z Panem Śledzikowskim z 
ze mianami (zał. Nr 2). 
Radny Samulczyk powołując się na uzgodnienia komisji z dnia 14 listopada 2011 roku, oraz 
na projekt porozumienia z marca br. postulował by poprzednie uzgodnienia zachować w 
mocy. Dotyczyły one, innej niż dziś, proponowanej przez burmistrza, zamiany gruntów. 
Wcześniejsze uzgodnienia mówiły o tym, że miasto odstąpi od roszczenia o drogę  
(wyeksploatowaną przez działalnością kopalnianą) w zamian za kupno ( za 1 zł za 1 mkw) 
czterech działek pod działalność gospodarczą. Proponowane rozwiązanie przez burmistrza i 
Pana Śledzikowskiego mówi o tym, że miasto w zamian za drogę, odzyskuje tereny wokół 
kopalni, na tyle szerokie by utworzyć trasy pieszo – rowerowe, natomiast działki pod 
działalność gospodarczą odkupi po ich rekultywacji ,po wygaśnięciu koncesji na wydobycie 
żwiru lecz nie później niż do roku 2018. Przy czym Pan Śledzikowski jest zobowiązany do 
zakończenia rekultywacji przed dniem wygaśnięcia koncesji. 
Wśród radnych wywiązała się dyskusja. To rozwiązanie zmusiłoby miasto do natychmiastowej
spłaty za grunty wokół kopalni, które służyć będą głównie rekreacji. Grunty pod przyszłą 
działalność gospodarcza, miasto może odkupić ( w myśl porozumienia dopiero po ich 
rekultywacji – czyli z odroczonym terminem spłaty). Radny Samulczyk odstąpił od złożenia 
wniosku.
Radny Walczak złożył wniosek by w protokole uzgodnień, ustanowić bezpłatną służebność 
drogi przejazdu i przeprowadzenia mediów (do przyszłych działek Miasta Luboń), łącznie z 
wpisaniem służebności do aktu notarialnego. Szerokość drogi nie może być mniejsza niż 6m.

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie wniosek w treści : „ Protokół uzgodnień 
zostanie uzupełniony o szczegółowy zapis dot. bezpłatnej służebności drogi przejazdu, oraz 
przeprowadzenia mediów, łącznie z ustaleniem numerów działek i szerokości drogi nie 
mniejszej niż 6 metrów. 

W głosowaniu wzięło udział 9 radnych.

Nieobecny/na: radna M. Nyćkowiak-Filusz

Wynik głosowania:



za przyjęciem wniosku           –  6 radnych

przeciw           – 0 radnych

wstrzymało się od głosu          –  3 radnych

Komisja przyjęła wniosek

Pan Śledzikowski zaakceptował ustalenia komisji. Akt notarialny zostanie podpisany tuż przed
sesją w dniu 23 maja 2013 roku.

O godz. 18.50 posiedzenie opuścił radny J.Mączkowiak ,R.Mania, 

Ad. 2

Wniosek dot. budowy sieci wodociągowej i sanitarnej (zał. Nr 3)

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie przekazanie wniosku burmistrzowi z 
prośbą o stanowisko.

W głosowaniu wzięło udział 7 radnych.

Nieobecny/na: radna M. Nyćkowiak-Filusz, J.Mączkowiak ,R.Mania,

Wynik głosowania:

za przyjęciem wniosku           –  7 radnych

przeciw           – 0 radnych

wstrzymało się od głosu          –  0 radnych

Komisja przyjęła wniosek

Ad. 3

Wniosek dot. budowy sieci sanitarnej (zał. Nr 4)

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie przekazanie wniosku burmistrzowi z 
prośbą o stanowisko.

W głosowaniu wzięło udział 7 radnych.

Nieobecny/na: radna M. Nyćkowiak-Filusz, J.Mączkowiak ,R.Mania,

Wynik głosowania:

za przyjęciem wniosku           –  7 radnych

przeciw           – 0 radnych

wstrzymało się od głosu          –  0 radnych

Komisja przyjęła wniosek

Ad. 4



Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie przyjecie protokołu posiedzenia komisji nr 
37.

W głosowaniu wzięło udział 7 radnych.

Nieobecny/na: radna M. Nyćkowiak-Filusz, J.Mączkowiak ,R.Mania,

Wynik głosowania:

za przyjęciem wniosku           –  6 radnych

przeciw           – 0 radnych

wstrzymało się od głosu          –  1 radnych

Komisja przyjęła protokół

Przewodniczący

Sekretarz

 


